
 

 

 

 

 

Interpellation 

 

Stadsomvandlingen av Näringen 

 

Stadsomvandlingen på Näringen påstås blir en av de största i Gävles historia. Området skall 

förvandlas från det den r idag till ett område med ca 6000 nya bostäder och 450 000 m2 

verksamhetsyta. Idag finns det ca 200 företag på nästan lika många fastigheter. Dessa 

företagare och fastighetsägare har redan från början ställt frågor kring deras fortsatta 

möjligheter till verksamhet i området något som kommunen bör besvara så fort det finns 

kunskap kring detta.  

 

Det har nu gått mer än två år sedan projektet presenterades och vissa svar på frågor bör 

finnas. De som är verksamma på Näringen upplever fortfarande att kommunen inte ger 

tydliga svar på deras frågor eller ens svar på när svar kan ges. Detta medför att en 

betydande del av näringslivet går på sparlåga eftersom man inte vet om man kan vara kvar i 

området eller måste flytta, om man vågar investera eller måste avvakta. 

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

 
- Vilka utredningar och analyser kring stadsomvandlingen av Näringen är klara och har 

presenteras? 
 

- Vilka utredningar och analyser kring stadsomvandlingen av Näringen är klara men ej 
presenterade och när kommer dessa i så fall att presenteras? 
 

- Vilka utredningar och analyser kring stadsomvandlingen av Näringen pågår och hur 
ser tidplanen ut för dessa? 
 

- Vilka utredningar och analyser kring stadsomvandlingen av Näringen förbereds och 
hur ser tidplanen ut för dessa? 
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